
Gorzów Wielkopolski, dn. 25.07.2024 

Agnieszka Cierach 

Radna Rady Miasta  
Gorzowa Wielkopolskiego 

Prezydent Miasta  
Gorzowa Wielkopolskiego 
Jacek Wójcicki 

za pośrednictwem 

Przewodniczącego Rady Miasta 
Gorzowa Wielkopolskiego 
Roberta Surowca 

 

Interpelacja 

W sprawie drzew przy Arenie Gorzów oraz zachowaniu porządku w obrębie 

prowadzonych prac w okolicy CSR Słowianka 

 

W trosce o drzewa, które zostały posadzone pod Areną Gorzów zwracam uwagę, iż 

przynajmniej kilka z nich wskazuje na stan jakby usychały -  w związku z tym proszę 

o skontrolowanie ich stanu, ewentualnie o podlanie aby zapobiec dalszemu 

procesowi usychania.  

Jednocześnie zwracam uwagę, iż jedno z drzew ma owinięty worek jutowy, który 

powinien być pod powierzchnią ziemi aby mógł ulec rozkładowi – 

najprawdopodobniej jest zbyt mocno zaciśnięty i jeśli juta wrośnie w pień drzewa – 

doprowadzi to do jego obumarcia. 

Prosiłabym również o zwrócenie uwagi wykonawcy przy CSR Słowianka o 

utrzymywanie porządku – wyznaczeniu miejsca na składowanie potrzebnych 

materiałów podczas trwających prac w sposób estetyczny – ze szczególnym 

uwzględnieniem, iż miejsce koło świeżo nasadzonych drzew jest 

nieodpowiednie – może doprowadzić to do ich uszkodzenia . 

Do interpelacji załączam zdjęcia . 

 

 

Serdecznie dziękuję 

Agnieszka Cierach 

 

 



 

 

 

 


